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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden en de 
antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke briefschrijver is 

verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor het 
stadsbestuur. 

 

Vraag 1670: Raadslid Raf Reuse (22 juni 2021) 

 
Werken Katelijnestraat 

 
Ik heb twee vragen in verband met de werken in de Katelijnestraat: 
1) Wanneer zouden de werken volledig zijn afgerond? 
2) Ik hoor dat de Mariabrug in niet al te beste staat is. Klopt dit? In welke toestand verkeert de 
brug? 

Antwoord 1670: 

Werken Katelijnestraat 

 
In de Gemeenteraad van 29 november 2021 heeft u kennis kunnen nemen van de stabiliteitsstudie 
van de Mariabrug en de werken die gepland staan.  
Normaal is de betonplaat nu gegoten en moet ze uitdrogen. Dan volgen nog enkele werken aan de 
brug en de brug zelf zou dan afgewerkt worden tegen eind februari of maart, afhankelijk van het 
(vries)weer.  
De werken zijn af, met uitzondering dus van de brug die wel toegankelijk. De skeletten worden 
verder opgegraven en dat zal nog tot februari duren. Dan beginnen ze aan het pompstation op het 
plein wat af en toe hinder zal veroorzaken bij doorgang (tijdelijk). 
Het pompstation zal gebouwd zijn tegen eind oktober 2022. 
 

Vraag 1671: Raadslid Dolores David (13 augustus 2021) 
 
Loods carnavalsverenigingen 

 
In onze noordelijke Brugse deelgemeenten Lissewege en Zwankendamme is er een sterke 
carnavalstraditie onder de bevolking. Jaarlijks trekt de carnavalsstoet heel wat volk en 
carnavalisten.  

Door werkzaamheden in hun huidige werkplaats op de site Crevits langs de Zeebruggelaan moeten 
de carnavalsverenigingen op zoek naar een tijdelijke nieuwe locatie voor hun praalwagens. De 
zoektocht is tevergeefs tot nu toe. Commerciële tarieven zijn voor hen financieel helaas niet 
haalbaar. De carnavalsvereniging Orde van de Pret nam onlangs contact op met het stadsbestuur 
met de vraag naar hulp in hun zoektocht naar een tijdelijk onderkomen.  

Is de stad bereid de carnavalsverenigingen te helpen in hun zoektocht naar een tijdelijk 
onderkomen? Zo ja, aan welke locaties denkt het stadsbestuur? 
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Antwoord 1671: 

Loods carnavalsverenigingen 

 

Stad Brugge heeft zelf geen loods of stapelruimte op overschot die kan ter beschikking gesteld 
worden aan verenigingen.  
 

Vraag 1672: Raadslid Dolores David (13 augustus 2021) 
 
Pannebekestraat gedeeltelijke heraanleg voetpaden 

 
Recent werd ik door bewoners van de Pannebekestraat gecontacteerd aangaande de gedeeltelijke 
heraanleg van de voetpaden in deze straat.  
Zoals u weet wordt er al jaren gesproken over een volledige heraanleg gezien de slechte staat van 
het wegdek, van zowel rijstrook als parkeerstroken en voetpaden. 
De bewoners vinden het dan ook vreemd dat er nu slechts een gedeelte van de voetpaden werd 
heraangelegd en de rest van de straat zo gelaten werd.  

- Wanneer staat de volledige heraanleg op de planning?  
- Waarom werd nu slechts een gedeelte van de voetpaden heraangelegd?  

Antwoord 1672: 

Pannebekestraat gedeeltelijke heraanleg voetpaden 

 
Voor de volledige heraanleg van de Pannebekestraat staat € 100.000 ingepland in het 
meerjarenplan voor budgetjaar 2022. Een voorontwerp is momenteel in opmaak bij de dienst 
Openbaar Domein, afdeling Ontwerp en Planning.  
In afwachting van deze integrale heraanleg werden plaatselijk een deel van de voetpaden 
heraangelegd. Dit om te vermijden dat zich in afwachting van een integrale heraanleg (verdere) val- 
en struikelongevallen voordoen. 
 

Vraag 1673: Raadslid Andries Neirynck (8 september 2021) 

 
Kraanplein 

 
Ik merk dat onder meer menig toerist toch met de auto door de Sint-Jansstraat en het Kraanplein 
rijdt. Kan de aanduiding beter? Is hier camerabewaking voor voorzien? 
Dit kan anders voor zeer gevaarlijke situaties zorgen. 
 
Het bankje bij het nieuwe café staat daar feitelijk verloren gezien het terras van de Flandrine in 
praktijk verder wordt geplaatst. Kan dit bankje verplaats worden? 
 
Het boompje die naast die bewuste bank staat, staat daar feitelijk ook verkeerd. Mocht deze een 
beetje verder staan, ter hoogte van de voormalige Korrekelder dan zou deze de historische gevel 
van de Vrijwilligerscentrale niet verbergen. Kan deze verplaatst worden samen met het bankje? 
 
Bij de heraanleg missen we momenteel de link naar het verleden, ttz de reie die doorliep tot aan de 
middeleeuwse Waterhalle. Het zou mooi zijn mocht deze link toch op één of andere manier getoond 
kunnen worden, bv door een visualisatie van de reie of door een infobord. Alvast bedankt om dit te 
bekijken. 
 
Is er een mogelijkheid dat de andere horecagelegenheden van het Kraanplein een terras mogen 
plaatsen op het vernieuwde plein? Nu wordt de helft van het plein gebruikt door de Flandrine. Alvast 
bedankt om dit te bekijken. 

Antwoord 1673: 

Kraanplein 
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Het antwoord op uw schriftelijke vraag werd u rechtstreeks door de schepen bezorgd.  

 

Vraag 1674: Raadslid Jean-Marie De Plancke (14 september 2021) 

 
Containerpark Zeebrugge - openingsuren 

 
In een antwoord aan een collega raadslid las ik dat het containerpark van Zeebrugge nog enkel open 
zal zijn op donderdag, vrijdag en zaterdag en dit zonder afspraak. 
Klopt dit en zal het containerpark op andere dagen dan gesloten zijn of nog open op afspraak ? 
Indien zo, wat is de reden van inkrimping van de openingsuren, die de dienstverlening naar de 
burger sterk zou verminderen ? 
Graag omstandig antwoord aub. 

Antwoord 1674: 

Containerpark Zeebrugge - openingsuren 

 
Het klopt dat het recyclagepark van Zeebrugge vanaf 1 januari 2022 op dinsdag- en 
woensdagnamiddag dicht zal blijven. 
In Zeebrugge zal een afspraak maken binnenkort ook niet meer nodig zijn. Op de andere parken 
blijft het afsprakensysteem wel gedeeltelijk bestaan, maar zullen afspraken tot een half uur 
voorafgaand aan het gepland bezoek kunnen worden gemaakt. 
Er wordt momenteel gewerkt aan een nieuw afsprakenplatform voor de parken die dit alles 
technisch mogelijk moet maken. 
 
Het recyclagepark van Zeebrugge krijgt heel wat minder bezoekers over de vloer dan de parken van 
Sint-Michiels en Sint-Pieters: 
76% minder bezoekers dan Sint-Pieters en 84% minder bezoekers dan Sint-Michiels. 
Toch ligt de personeelsbezetting er maar 50% lager en kan dit niet met minder personeel omdat alle 
cruciale werkposten zoals weegbrug, kga-zone, … ver uit elkaar liggen en apart bemand moeten 
worden. 
 
Om dit onevenwicht te herstellen werden de openingsuren ingekrompen zodat er een aanvaardbare 
verhouding wordt bekomen tussen inzet personeel en aantal bezoekers. 
Er blijven voldoende momenten over voor de inwoners van Zeebrugge om hun afval te kunnen 
afgeven (19,5 uren/week) en wie absoluut toch met afval zit op dinsdag en woensdag kan dit ook 
aanbieden op het recyclagepark van Sint-Pieters (of Sint-Michiels). 
 

Vraag 1675: Raadslid Karel Scherpereel (15 oktober 2021) 
 
Rattenplaag Sint-Michiels 

 
Ik kreeg een vreemd bericht van een wakkere burger:  
 
"Ik krijg van verschillende bronnen meldingen van een rattenplaag op Sint-Michiels.  Een mens kan 

er zijn achterdeur of terrasdeur niet laten open staan of ze glippen binnen.  Ik verneem dit in de 

Rijselstraat, Leiselestraat en Stationslaan.  Blijkbaar werd er al melding gedaan naar stad maar zou 

de verantwoordelijkheid voor de verdelging bij de mensen gelegd worden omdat het particuliere 

meldingen zijn dat er gezegd werd dat de particulier zelf, op eigen terrein, moet verdelgmiddelen 

aankopen. 
De mensen waar ik beroepshalve mee te maken krijg, kunnen nauwelijks voor hun eigen gezin 

voedsel kopen.  Laat staan dat ze nog geld moeten uitgeven aan gif of vallen... Zou er daar zo snel 

mogelijk iets aan gedaan kunnen worden?  En ik denk hierbij niet enkel aan vallen of vergif maar 

ook aan contraceptie, zoals bij de meeuwen werd gedaan." 
 
Mijn vragen: 

1. In hoeverre is dit verhaal correct? (En zijn jullie daarvan op de hoogte?) 
2. Wat doen onze stadsdiensten om ratten te verdelgen en in hoeverre wordt de burger 

geholpen?  Ik weet dat men in de Meersenstraat heeft opgetreden en dat die plaag, na de 
tussenkomst van de stadsdienst, tot het verleden behoort. 
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3. Wat is eigenlijk de regelgeving rond het verdelgen van ratten? Waar en wanneer kan/mag er 
ingegrepen worden? 

Antwoord 1675: 

Rattenplaag Sint-Michiels 

 

Deze vraag werd als interpellatie behandeld op de gemeenteraad van 25 oktober. 
 

Vraag 1676: Raadslid Andries Neirynck (27 oktober 2021) 
 

Milieu-overtredingen betonfabrieken langs de Steenkaai 

 

Naar aanleiding van het vernieuwde handhavingsbeleid vraag ik met aandrang om de 
milieuvergunning van betonfabrieken langs de Steenkaai te Brugge strikt na te leven. 
 
Ik krijg al maanden meldingen binnen dat de milieuvergunning niet nageleefd wordt, waardoor de 
leefkwaliteit van de omwonenden sterk onder druk komt. 
Bovendien bevinden deze betonfabrieken zich binnen het beschermde en unieke gebied van de 
Meetkerkse Moeren. 
 
Bij deze vraag ik om deze milieuvergunning streng te controleren cfr de afspraken gemaakt in de 
gemeenteraad van 25 oktober laatstleden. 

Antwoord 1676: 

Milieu-overtredingen betonfabrieken langs de Steenkaai 

 

Dit betreft een 1klasse bedrijf waarbij de handhaving bij Departement Omgeving Afdeling 
Handhaving ligt. Er werd door de gewestelijke toezichthouder begin september proces-verbaal 
opgemaakt. Dit wordt overgemaakt aan het parket voor verdere behandeling. 
Daarnaast werd de omgevingsvergunning 2021043834 (volledig verklaard op 
19/5/2021) ingetrokken.  
In hun ‘motivatie voor intrekking’ staat: 
 
Geachte, 
 
Omwille van het negatieve advies van de POVC wenst Structo NV de voorliggende aanvraag voor de 
bijstelling van de voorwaarden in te trekken. 
Structo wenst haar aanvraag beter te motiveren door bijkomende structurele maatregelen en de 
uitvoering van een nieuw akoestisch onderzoek over een langere meetduur. 
Gelieve de voorliggende aanvraag in te trekken. 

 
Er wordt dus een aanvullende akoestische studie uitgevoerd. Klachten moeten overgemaakt worden 
aan het departement Omgeving : 
Tine Soetens - Toezichthouder DEPARTEMENT OMGEVING Afdeling Handhaving 
T 050 24 79 60 
Tine.soetens@vlaanderen.be 
Koning Albert I-laan ½ bus 73, 8200 Brugge 
www.omgevingvlaanderen.be 
 

Vraag 1677: Raadslid An Braem (29 november 2021) 
 

Klok Belfort 

 
De klok op het Belfort staat niet correct. Het duurde eerst even voor ze werd overgeschakeld naar 
het winteruur en sinds ze aangepast is, staat ze niet juist. 
Kan dit in orde gebracht worden? 
Wat is de oorzaak van dit probleem? 
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Antwoord 1677: 

Klok Belfort 

 

- Tijd torenuurwerk. 
Het mechanisch uurwerk van de 17° eeuw heeft als originele tijdsbasis een slinger. 
De nauwkeurigheid van deze slinger is afhankelijk van de temperatuur. 
Sedert 2018 staat er op het uurwerk een systeem om de slinger en de tijd van het mechanisch 
uurwerk te meten en te corrigeren. 
Telkens om 12.00u. en 00.00u. is er een correctie. De laatste tijd zien we dat de slinger 2 minuten 
per 12 uur voorloopt. Waarschijnlijk komt dit door de temperatuurvariatie. 
Op dinsdag 30/11/2021 om 12.00u. was deze correctie 2m01s. 
  
Donderdag 02/12/2021 gaat Clock-O-Matic een herstelling uitvoeren aan de opwindmotor van de 
trommel, en de slinger bijregelen zodat deze minder voorloopt. 
  
- Wijzigingen door overgang zomeruur/winteruur en omgekeerd 
Voor de zomer-winter-correctie moet het uurwerk “één uur achteruit”, zo’n uurwerk kan je niet 
achteruit draaien. Het wordt dus 1 uur stilgelegd. 
Op 31/10/2021 was dit om 03.00u., om 12.00u. die dag is een correctie van 1m19s geweest. 
Voor de winter-zomer-correctie moet het uurwerk 1 uur vooruit. Dat is ook niet automatisch te 
initiëren, daarom wordt het uurwerk 11 uur stilgelegd. 
Op 28/03/2021 was dit van 22.00u. tot 10.00u (09.00u. wintertijd). Dat wordt specifiek op die 
tijdstippen gedaan, omdat anders de slinger stilstaat van 03.00u. (normale omschakeltijd) tot 
15.00u. (zondagnamiddag). Beter lijkt ons stil te staan “door de nacht”. 

 

 


